
 
 

Order Form for Vehicle Search (Non-Member) 車輛登記車輛登記車輛登記車輛登記查冊申請表查冊申請表查冊申請表查冊申請表 (非會員非會員非會員非會員) 
 

Client Information                                            ORDER FAX TO: 2492 0641 

Company Name :  Date                           

Contact Person :  Tel. No:  

 
Delivery Methods 
 □  FAX (V1/V3) : F   Fax No.: For Official Use Only 

□  E-MAIL (V1/V3) :     E-mail Address:  

□  COURIER (V2) : Ad Address: 

(We will transmit the document via above fax number or address, please make sure the above entry is accurate) 
 

Search Type 
Search 
Type Vehicle Search Items Ready Within General Fees 

V1 Particulars of Motor Vehicle 車輛登記細節 2 hours $180 

V2 Certificate of Particulars of Motor Vehicle 車輛登記細節証明書 48 hours $180 

V3 Availability Search of Motor Vehicle Information 查核車輛登記有否存案 2 hours $20 
 

重要事項重要事項重要事項重要事項 IMPORTANCE 

1. Only current particulars or availability of the vehicle registration mark (V1, V3) can be ready and transmitted to client via fax/email 
within 24 hours. 

2. It will take three weeks for history finding (inactive over 3 years), of past particulars of the vehicle registration mark. 
3. Please tick # in the search order to indicate that you refuse to wait for three weeks in case the vehicle registration mark has been 

inactive over 3 years. 
4. If there is no record found regarding your submitted Vehicle Registration Mark, or the client refuses to wait 3 weeks for inactive record, 

$50 will be charged on each case as checking fee. 
 

Search Purpose  Must fill in 必須填寫 
# Legal proceedings 進行法律程序 

# Sale and purchase of vehicle 買賣車輛 

# Other traffic and transport related matters 其他有關交通及運輸的事宜 

(Please tick # in the search order) 
 

Search Order 

 Vehicle Registration Mark 車牌號碼 ＊＊＊＊ Search 
Type 

Other specific Data and Time Present 

1  □Motor Cycle #  As At (Date):_______/________/______(D/M/Y) 
As At (Time):_______:_______:_______(H:M:S) 

AM/
PM # 

2  □Motor Cycle #  As At (Date):_______/________/______(D/M/Y) 
As At (Time):_______:_______:_______(H:M:S) 

AM/
PM # 

3  □Motor Cycle #  As At (Date):_______/________/______(D/M/Y) 
As At (Time):_______:_______:_______(H:M:S) 

AM/
PM  # 

Please fill in your order(s) clearly and carefully as all search charges will be applied accordingly upon ordering 
*Please refer to Number 3  
Payment Terms 
All payment should be made by Cash or Crossed Cheque payable to “LAND SEARCH ONLINE LIMITED”, and directly deposited to our HSBC A/C 
(598-089985-001).  The Bank-In-Slip should be sent by FAX together with the completed Order Form to our company at 2492 0641. 
所有服務費用必須以現金或支票 (抬頭：LAND SEARCH ONLINE LIMITED/查冊通互聯網有限公司)繳付，支票可寄到本公司或直接存入香港匯豐銀行 
(戶口號碼：HSBC 598-089985-001)，並將存款單連同此申請表傳真致敝公司，傳真號碼：2492 0641。 

  Confirmed by:        
         Customer service options: 
                                    For billing, duplicate orders, expiration inquiry, payment confirmation, 

______________________________   please contact: 
  (Authorized Company Chop & Signature)     

Name:        HOTLINE: 24920071                 E-MAIL: callus@landsearch.com.hk 
 

1. Whilst every care would be taken in the delivery of the above orders, however, the delivery or transmission of the above document are subject to the discretion and arrangement of Transport Department 
2. No error of delay in the delivery shall entitle any damages or compensation to be charged to our company. 

 
ISC - 007a Effective Date:1 Nov 2020 


